
Negocjacji ciąg dalszy…

Dziś  tj.  12  lutego  2015  roku  odbyło  się  kolejne  spotkanie  z  przedstawicielami  spółki  Energa
Oświetlenie.  Przedmiotem  prowadzonych  rozmów  jest  wynegocjowanie  najkorzystniejszych  dla
gminy  warunków  świadczenia  usług  konserwacji  i  bieżącego  utrzymania  punktów  oświetlenia
ulicznego będących własnością spółki Energa Oświetlenie na terenie naszej gminy.

 


